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Z POSIEDZENIA

KOMISJI GOSPODARKI KOMUNALNEJ

I PORZADKU PUBLICZNEGO.

ODBYTEGO DNIA 26 - 08 _ 2OO3R

Komisja w skladzie wg listy obecnoéci stanowi4cej zalqcznlk do niniejszego protokolu

rozpoczgla obrady wg nastppujqcego porz4dku:

l. Rozpoczgcie obrad.

2. Analiza materialów na sesjg.

3. Informacja o realtzacji Gminnnego Programu Profilaktyki i Rozwi4zywania Problemów

Alkoholowych za I póhocze 2003 roku.

4. Sprawy rózne.

5. Zakoiczenie obrad.

Ad.l. Przewodnicz4cy komisji p. Kazimierz Michalski powital przybylych radnych i poprosil

o rozpoczQcie obrad. Posiedzenie komisja rozpoczplao godzinie 13r0.

Ad. 2. Analizp materialów na sesjg komisja rozpoczqla od punktu 6 czyli sprawozdania

zpracy Burmistrza w okresie od 5. 07 do 14. 08. 2003r. Po ich przeanalizowaniu komisja nie

zglosila 2adnych wniosków i uwag.

Ad. 3. Naczelnik Wydziatu Promocji p. Dariusz Rogoza przedstawil informacj a o realizacii

érodków frnansowych Gminnnego Programu Profilaktyki i Rozwi4zywania Problemów

Alkoholowych za I polrocze 2003 roku. Radni przyjgli jq pozyty*nie, zadnych uwag nie

zgloszono.

Ad. 4. W sprawach róznych przewodniczqcy komisji p Kazimierz Michalski zapoznal

radnych z informacj 4 Zakladu Remontowo - Budowlanego przy Urzpdzie Miejskim o

dochodach z targowicy za II kwartal biez4cego roku.

Ponadto czlonkowie komisji spotkali sig z wlaScicielami dzialek, na których ma powstaó

kompleks handlowo - ustugowego wraz ze stacj4 paliw. Wyglosili oni swoje stanowisko

wobec utrudnieó mviqzanych ze sprzeda24 wymienionych dzialek, a takíe wyrazili chgó

wspolpracy z Urzgdem i zapowiedzieli swoje uczestnictwo w spotkaniu z inwestorami.

Komisja Gospodarki Komunalnej i Porzqdku Publicznego podjgla na posiedzeniu nastgpuj4ce

wniosk i :



Komisja wnioskuje o uniemozliwienie skrgtu w lewo dla ruchu od Piasków do Jgdrzejowa

(z ulicy Piúczowskiej w ulica Wiejsk$.

Komisja wnioskuje do Strazy Miejskiej o skontrolowanie prawidlowoéci organizowanych

zabaw (czy sq zgodne z zezwoleniem).

Komisja wnioskuje o usprawnienia sprzeda|y znaczków oplat skarbowych w kasie

tutejszego Urzgdu (ze wzglgdu na negatywne glosy mieszkaúców).

Przewodnicz4cy komisj i

Protokolowala.
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